
Referat – Bestyrelsesmøde 30.11.2010 

 

1. Sidste referat – ingen kommentarer 

2. Indberetning til Kolding Kommune – Susanne sender papirer til Per, der indberetter. 

Sportsfest d. 29. januar, vi plejer ikke at deltage.  

3. Generalforsamling – dato fastsættes til onsdag d. 9. februar 2011 kl. 19.30 på Bøgelund. 

Susanne laver indkaldelse. På valg er Christian og Susanne. Christian ønsker ikke genvalg. 

Dette udløste en debat omkring bestyrelsens størrelse og strukturen i øvrigt. Oplægget bliver 

uændret antal i bestyrelsen (4 personer), et par forslag til emner kom på bordet, Susanne 

undersøger. 

4. Kontingent – en mindre stigning er nødvendig grundet større udgifter til DOF. Målet er at 

vores klubkontingent dækker medlemskontingentet til DOF. 

5. Klubliv/Christian – Påsketur står Christian for. Klubtur 15-16. januar i Nymindegab arbejder 

Per videre med. Sommertur til Tyskland? Susanne undersøger. Rømø Påskeløb 2012: Aase 

undersøger Skærbæk Fritidscenter hvor vi også boede i 2006. 

6. Arrangementer/Per – OO har fået DM Mellem 2012, så vores tilbud bortfalder. Klubaften 

om kort og arrangementer planlægges til første onsdag i januar måned. Her kan alle få 

lejlighed til at byde ind på forslag til kommende arrangementer. 

7. Træning/Susanne – Per og Susanne sætter sig sammen og laver oplæg for 2011. Ungdom: 

Arbejdet skubbes over i et nyt ungdomsudvalg som Susanne prøver at få stablet på benene. 

8. Økonomi/Aase – VM i Biathlon har givet ca. 10.000 kr. i overskud når alt regnes med 

(kiosk, salg af madpakker, udlejning af udstyr m.m.). Godt gået af de få folk der stod for 

arrangementet. Ikke overraskende styrer vi mod et pænt overskud for 2010.  

9. Materiel – en oprydningsdag på Bøgelund er under planlægning. Den 22. januar kl. 9.00 

foreslås. Per og Christian arbejder videre hermed. 

10. Sydkredsens voksenkursus i Vejle var en stor succes med mange KOK-deltagere. Næste 

kursus er d. 5. februar i Haderslev. 

11. Afslutningsvis en debat om struktur m.m. Enighed om at fortsætte med nuværende struktur 

men med involvering af flere medlemmer. Ønskeligt hvis flere meldte sig selv, men generelt 

er folk gode til at hjælpe når de bliver spurgt. Vi vil arbejde med at etablere et par af de 

”gamle” udvalg (arrangement, ungdom, kommunikation) ført ind i den nuværende struktur. 

 

Næste møde: tirsdag 11. januar 2011 kl. 19.30 

 


